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P R O T O K Ó Ł  NR XVII/20 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala nr 5 byłego Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 24 lutego 2020 roku 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /listy obecności stanowią załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XVII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych  

o zalogowanie się do systemu do głosowania, co jest równoczesne ze sprawdzeniem 

obecności i ustaleniem kworum oraz powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Krystynę Sibińską Poseł na Sejm RP, Panią Natalię Burdz 

Przewodniczącą Koła Platformy Obywatelskiej, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy 

Dobiegniew, Pana Jacka Antropika Skarbnika Gminy, Panią Agnieszkę Walendzik Prezes 

PUK „Komunalni”, Pana Karola Golec Przewodniczącego Zarządu CZG SGO5, Pana 

Grzegorza Kołosionek Biuro Projektowe, Pana Tadeusza Bednarczuka Radnego 

powiatowego, Pana Zbigniewa Ignasiaka Kierownika Posterunku Policji, Panią Marlenę 

Pawłowską Dyrektor Centrum Usług Wspólnych, Panią Jolantę Pawlak Dyrektor Gminnego 

Zespołu Szkół, Panią Agnieszkę Żendełek Dyrektor Przedszkola „Baśniowa Kraina”, 

kierowników jednostek podległych, sołtysów, radnych. 

 

Bezpośrednio po otwarciu sesji głos zabrała Pani Krystyna Sibińska Poseł na Sejm RP. 

Podziękowała mieszkańcom Gminy Dobiegniew za oddanie głosów. Poinformowała, że jest 

w stałym kontakcie z Panią Burmistrz, gdzie rozmawiają o problemach i projektach, które są 

składane do różnych instytucji. Poza tym Pani Poseł poinformowała o podjętych działaniach, 

o planowanych dyżurach poselskich oraz o otwarciu biura poselskiego w Strzelcach Kraj.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji i wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał  

w sprawie: 

 zmiany Uchwały Nr IX/62/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 maja 2019r.  

w sprawie zasad Budżetu Obywatelskiego w Dobiegniewie. 



2 
 

  nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomość zabudowaną  

do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, objętej uchwałą 

nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku. 

  emisji obligacji. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

4. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania radnych. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w 2019 roku w placówkach prowadzonych przez Gminę 

Dobiegniew. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie. 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2020 rok.  

b) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Dobiegniew. 

c) zmiany Uchwały Nr IX/62/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 maja 2019r.  

w sprawie zasad Budżetu Obywatelskiego w Dobiegniewie. 

d)  nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomość zabudowaną do zasobu komunalnego 

Gminy Dobiegniew. 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, objętej uchwałą 

nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku. 
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f)  emisji obligacji. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.3. Pan Jerzy Biel Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny Komisji Rewizyjnej z dnia 19 lutego 2020 roku, który stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

 

Ad.4. Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa poinformowała, że gmina jest już  

po pierwszych konsultacjach dotyczących Strategii Województwa Lubuskiego, gdzie 

zgłoszone zostały m.in wnioski dotyczące przebudowy drogi nr 22 wraz ze ściekami 

rowerowymi, przebudowa ul. Poznańskiej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 160, remont drogi 

wojewódzkiej nr 161.  

Następnie Pani Burmistrz przedstawiła informację o działalności Burmistrza między sesjami: 

 Dnia 28 stycznia w Domu Pomocy Społecznej w Dobiegniewie uczestniczyłam  

w spotkaniu zorganizowanym z inicjatywy Starosty Strzelecko – Drezdeneckiego, tematem 

spotkania była kalkulacja kosztów miesięcznego utrzymania uczestnika DPS. 

 

 Dnia 29 stycznia w Rybackiej Lokalnej Grupie Działania odbyło się spotkanie dotyczące 

prac nad strategią na następny okres programowania. 

 

 Następnie spotkałam się z Panem Sebastianem Pieńkowskim Dyrektorem Oddziału 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w sprawie przekazania działek na cele publiczne 

na rzecz Gminy Dobiegniew. 

 

 Tego samego dnia spotkałam się również z Panem Nadleśniczym Nadleśnictwa Smolarz  

w sprawie współpracy i wspólnych przedsięwzięć realizowanych na terenie Gminy 

Dobiegniew. 

 

 Dnia 29 stycznia o godz. 17:00 w Auli Gminnego Zespołu Szkół odbyła się Multimedialna 

Lekcja Historii z okazji 75-lecia Polskości Dobiegniewa zainicjowana przez Uniwersytet 

III wieku.   

 

 Z okazji imienin Dobiegniewa mieszkańcy gminy otrzymali kartki imieninowej wraz  

z kalendarzem imprez z inicjatywy Burmistrza Dobiegniewa oraz Przewodniczącego 

Zarządu Osiedla w Dobiegniewa. 
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 Dnia 30 stycznia odbyło się spotkanie samorządowców północnej części woj. lubuskiego 

w sprawie projektu Strategii Województwa Lubuskiego.  

 

 Dnia 03 lutego w Starym Kurowie odbył się Zarząd Celowego Związku Gmin SGO5  

w sprawie przetargu dotyczącego odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu Celowego Związku Gmin SGO5. 

 

 Następnie uczestniczyłam w Konferencji podsumowującej Program Maluch + 

 

 Dnia 04 lutego odbyła się uroczystość 50-lecia pożycia małżeńskiego, którą świętowali 

Państwo Joanna i Janusz Tyburczy z Podleśca oraz uroczystość 60-lecia pożycia 

małżeńskiego tzw. Diamentowe Gody świętowali Państwo Zofia i Kazimierz Uroda  

z Dobiegniewa.  

 

 Dnia 05 lutego spotkałam się z Panem Krzysztofem Kaczmarkiem oraz Panem Piotrem 

Karpińskim w sprawie projektu turystycznego. 

 

 Tego samego dnia o godzinie 17:00 uczestniczyłam w otwarciu Gminnego Ośrodka 

Kultury w Starym Kurowie. 

 

 Dnia 06 lutego Burmistrz Dobiegniewa brała udział w Ministerstwie Rozwoju w spotkaniu 

dotyczącym konkursu innowacyjny samorząd.  

 

 Dnia 10 lutego w Dobiegniewie odbyło się Zgromadzenie Celowego Związku Gmin 

SGO5, na którym podjęte zostały następujące uchwały: 

 w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub dla innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie gmin wchodzących w skład Celowego Związku Gmin 

SGO5 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

 

 Tego samego dnia o godz. 17:00 odbyło się posiedzenie Zarządu Osiedla w Dobiegniewie.  

 

 Dnia 11 lutego w godzinach popołudniowych odbyły się spotkania z mieszkańcami 

Sołectwa Grąsy i Sołectwa Słowin.  

 

 Dnia 12 lutego uczestniczyłam w Radzie Budowy na zadanie: „Ochrona cennych siedlisk 

Drawieńskiego Parku Narodowego oraz przyległych obszarów Natura 2000 poprzez 

relokację ruchu turystycznego na szlak wodny Mierzęcka Struga”. 
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 Tego samego dnia w godzinach popołudniowych odbyło się spotkanie z mieszkańcami 

Sołectwa Radęcin. 

 

 Dnia 13 lutego byłam gościem w programie „Rozmowa Dnia” w TVP3 Gorzów Wlkp.  

 

  Następnie gościliśmy przedstawicieli partnerskiej Gminy Golzow z Dyrektorem Urzędu 

Lotharem Ebertem. Podczas spotkania omawiane były projekty polsko – niemieckie  

i obchody 20-lecia partnerstwa.  

 

 Tego samego dnia w godzinach popołudniowych odbyło się spotkanie z mieszkańcami 

Sołectwa Osiek. 

 

 Dnia 14 lutego brałam udział w audycji radiowej Radia Zachód.  

 

 Tergo samego dnia odbył się Zarząd Celowego Związku Gmin SGO5 w sprawie przetargu 

dotyczącego odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu 

Celowego Związku Gmin SGO5. 

 

 Dnia 17 lutego uczestniczyłam w Zarządzie Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego  

w Zielonej Górze. 

 

 Dnia 18 lutego wzięłam udział w spotkaniu z Panem Tomaszem Świdkiewiczem 

Nadleśniczym Nadleśnictwa Głusko oraz Panem Hubertem Kowalczykiem Zastępcą 

Dyrektora Ds. Ekonomicznych Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych, na którym 

podpisany został list intencyjny dotyczący deklaracji współpracy przy organizacji akcji 

„Jedno dziecko – jedno drzewo” oraz omawiano sprawy wydzierżawienia ujęć wody, 

hydroforni i oczyszczalni ścieków.  

 

 Tego samego dnia w godzinach popołudniowych odbyło się spotkanie z mieszkańcami 

Sołectwa Ługi. 

 

 Dnia 19 lutego uczestniczyłam w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie. 

 
 

 W godzinach popołudniowych uczestniczyłam w spotkaniu na szczeblu powiatowym  

z Panem Stanisławem Tomczyszyn Wicemarszałkiem Województwa Lubuskiego. 

 

 Tego samego dnia w godzinach popołudniowych odbyło się spotkanie z mieszkańcami 

Sołectwa Słonów i Ostrowiec. 

 

 Dnia 20 lutego w Urzędzie Miejskim gościliśmy Panią Poseł Anitę Kucharską – Dziedzic. 
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 Następnie uczestniczyłam w posiedzeniu Komisji Społeczno – Oświatowej Rady Miejskiej 

w Dobiegniewie. 

 

 Tego samego dnia w godzinach popołudniowych odbyło się spotkanie z mieszkańcami 

Sołectwa Mierzęcin i Podlesiec.  

 Dnia 21 lutego uczestniczyłam w posiedzeniu Zarządu Celowego Związku Gmin SGO5 w 

sprawie przetargu dotyczącego odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu Celowego Związku Gmin SGO5. 

 

 uczestniczyłam również w posiedzeniu Komisji Finansowo – Gospodarczej Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie.    

 
 

 w Lubuskim Urzędzie Wojewódzkim wzięłam udział w spotkaniu Przedstawicieli Zarządu 

Zgromadzenia Gmin Województwa Lubuskiego z Wojewodą Lubuskim. 

 

 Tego samego dnia w godzinach popołudniowych odbyło się spotkanie z mieszkańcami 

Sołectwa Wołogoszcz.  

 

 Dnia 22 lutego wzięłam udział w Walnym Zgromadzeniu PZW Sandacz oraz w Balu Rady 

Rodziców GZS, który odbył się w świetlicy wiejskiej w Ługach. Pani Burmistrz 

podziękowała za zaangażowanie w organizacji tego balu Pani Przewodniczącej Natalii 

Burdz, Pani Jolancie Pawlak Dyrektor Gminnego Zespołu Szkół, wszystkim rodzicom oraz 

Pani Annie Wojtaszek Sołtys Sołectwa Ługi.  

 

 Pani Burmistrz podziękowała Sołtysom, Radom Sołeckim, za wszystkie zebrania wiejskie 

oraz mieszkańcom, Przewodniczącemu Rady Miejskiej, radnym, którzy w nich 

uczestniczą.  

 Pani Burmistrz poinformowała Panią Krystynę Sibińską Poseł na Sejm RP o koncepcji 

rewitalizacji Dobiegniewa i o zamiarze wybudowania 3 budynków mieszkalnych na placu 

popegeerowskim o łącznej ilości 84 mieszkań komunalnych. W tym roku jest zamiar 

wybudowania pierwszego budynku 16 lokalowego z mieszkaniami komunalnymi  

i 3 pawilonami usługowymi w parterze. W tym programie jest również zaplanowany Dom 

Kultury po byłym Arsenale, jak również projekty związane z ochroną środowiska,  

tj. przebudowa kotłowni przy ul. Szkolnej i ul. Mickiewicza na kotłownie gazowe oraz 

modernizacja oczyszczalni ścieków. W projekcie zaplanowana jest również przebudowa  

9 ulic w centrum miasta, gdzie sukcesywnie składane są wnioski do Funduszu Dróg 

Samorządowych. Pierwsze dwie inwestycje są już realizowane – ulica Parkowa i ulica 

Teatralna. Zaplanowana jest również przebudowa 5 skwerów zielonych, parku miejskiego 

oraz starej remizy na ulicy Tuwima na Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne.  

 

Następnie głos zabrał Pan Karol Golec Przewodniczący Zarządu CZG SGO5 informując  

o nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Od dnia 1 kwietnia 2020 

roku Związek będzie rozliczał na nowych zasadach, nie płatność ryczałtem a za tonę śmieci. 

Dlatego oznacza to, że cena za śmieci od osoby będzie wyższa. Na pewno będzie opłata 
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środowiskowa w kwocie 270zł/tonę oraz będzie opłata za wjazd na RIPOK. Ogłoszony jest 

przetarg na zagospodarowanie śmieci oraz ogłoszony będzie drugi przetarg na transport.  

Od dnia 1 kwietnia będzie obowiązek segregowania śmieci na 5 frakcji (papier, szkło, plastik, 

bio i odpady zmieszane). Ustawodawca przewidział kary za nieprzestrzeganie segregacji  

od 2 krotności do 4 krotności opłaty za 1 osobę. Na początku będą upomnienia w postaci 

żółtej naklejki na śmietniku, że nie umiemy segregować. Jeżeli pojawi się czerwona naklejka, 

to oznaczać to będzie ze została naliczona kara. W budynkach wielorodzinnych wprowadzono 

odpowiedzialność zbiorową, czyli jeżeli tylko jeden mieszkaniec, będzie segregował śmieci to 

konsekwencje poniosą wszyscy mieszkańcy danego budynku (wspólnoty). 

Ponad to Pan Karol Golec zwrócił się z wnioskiem do Pani Krystyny Sibińskiej Poseł na 

Sejm RP, aby przełożyła ten wniosek do Europosłów. Wniosek dotyczy m.in. produkcji 

plastiku, aby wymuszać zmianę na inne tworzywo (dostępne są już papierowe słomki, 

widelce z bambusa).Ustawodawca przewidział zniżki za śmieci i CZG SGO5 ustalił 1zł/os. 

zniżki za kompostownik. Kolejna zmiana to od dnia 1 kwietnia br. Celowy Związek Gmin nie 

będzie obsługiwał podmiotów gospodarczych. 

  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 Zdzisław Pajdowski Przewodniczący ZO – zwrócił uwagę, że śmieci, które będą leżały na 

punkcie przeładunkowym i będzie padał deszcz to będą dwa razy cięższe. 

 Bartosz Jabłoński radny – podziękował Pani Poseł za deklarację spotkań i przy okazji 

przypomniał, że jako Klub Radnych też takie dyżury są prowadzone w drugi poniedziałek 

każdego miesiąca w godzinach 16
00

-17
00

.  

 Leszek Wieczór Wiceprzewodniczący RM – zapytał czy ustawodawca przewidział 

procedury karania osób, które nie będą uiszczały opłaty za śmieci. 

 Paweł Łysiak radny – zapytał odnośnie monitoringu miasta oraz odnośnie ustawy 

śmieciowej zrobienie kompostownika na PSZOK-u i wprowadzenia w gminie zakazu 

handlu torebkami foliowymi, a używanie tylko papierowych.  

 Bernard Szyrwiński radny – poprosił Panią Poseł o wsparcie odnośnie modernizacji 

oczyszczalni ścieków. 

 Krystyna Sibińska Poseł na Sejm – poinformowała, że będzie lobbowała w Urzędzie 

Marszałkowskim za przedstawionymi projektami i za sprawami związanymi  

z drogownictwem w Zarządzie Dróg Wojewódzkich. Ponad to Pani Poseł zaprosiła na 

dyżur poselski, który odbędzie się dnia 9 marca br. w godz. 14
00

-16
00

 w Sali nr 5 byłego 

Urzędu Miejskiego przy ul. Dembowskiego 2 oraz życzyła owocnych obrad. 

 

Następnie Przewodniczący RM ogłosił 10 minut przerwy (15
15

-15
25

).  
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Ad.6. Nie było pytań odnośnie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2019 roku w placówkach 

prowadzonych przez Gminę Dobiegniew. Sprawozdanie o stanie realizacji zadań 

oświatowych za poprzedni rok szkolny stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2020 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że zmiany związane są  

z planowanymi dodatkowo wydatkami oraz zwiększeniem dochodów w tym zakresie 

– 132.000zł są to środki, które otrzymaliśmy - refundacja parku miejskiego  

w Dobiegniewie i na wniosek kierownika Hatały zwiększamy o 100.000zł wydatki 

związane są z dofinansowaniem kapitału spółki PUK „Komunalni”.  Następny 

wniosek dotyczy zwiększenia również o 100.000zł, tj. przebudowa trybun stadionu 

miejskiego w Dobiegniewie, zdjęcie z działu 900 i przesunięcie 72.000zł zmiana 

sposobu użytkowania budynku po urzędzie przy ul. Dembowskiego; 41.764 zł  

tj. zwiększenie planu dochodów i wydatków gospodarka nieruchomościami i to ma 

związek z odszkodowaniami, jakie po jednej stronie otrzymuje gmina, a po drugiej 

stronie gmina musi wypłacić z tytułu inwestycji w drogach związanej z zajęciem 

części własności osób fizycznych. Kwota 10.000zł tj. przesunięcie między działami 

921 a 801 na rzecz przedszkola i oddziałów przedszkolnych poza terenem gminy –  

to są te placówki, do których uczęszczają dzieci z naszej gminy, a nie należą do gminy 

Dobiegniew. Zwiększenie 17.586zł tj. bezpieczeństwo publiczne, ochrona p.poż. – 

Rekompensata utraconych wynagrodzeń za grudzień z tytułu osób, które były 

powołane do służby wojskowej.       

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVII/116/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

b) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
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Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVII/117/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

c) zmiany Uchwały Nr IX/62/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 maja 2019r.  

w sprawie zasad Budżetu Obywatelskiego w Dobiegniewie. 

 Bartosz Jabłoński radny – zapytał czy w uchwale pozostaje opcja taka, że każdy 

mieszkaniec ma prawo zgłaszania oraz w imieniu klubu radnych zwrócił się z prośbą,  

aby po uchwaleniu uchwały powstał tekst jednolity, który ułatwi korzystanie z tej uchwały. 

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że po konsultacjach z radcą 

prawnym odstępujemy od zapisu dorosły bądź pełnoletni mieszkaniec. Ustawodawca 

mówi o mieszkańcu, więc nam nie wolno zawęzić tegoż katalogu i po uchwaleniu tychże 

zmian jak przejdą całą procedurę przygotujemy tekst ujednolicony, który znajdzie się na 

stronie internetowej żeby mieszkańcom łatwiej było z tego korzystać.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVII/118/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

d) nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomość zabudowaną do zasobu 

komunalnego Gminy Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVII/119/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, objętej uchwałą 

nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że zmiana jest konsekwencją uchwały  

o obligacjach, dlatego że w pierwszej wersji projekt WPF, który został przegłosowany  

z karencją 3 letnią spłaty kapitału obligacji, natomiast teraz planujemy karencję 5 letnią,  

w związku z powyższym ta spłata nastąpi później – to jest konsekwencja tych zmian  

w WPF.   
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVII/120/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

f) emisji obligacji. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że projekt uchwały dotyczący emisji 

obligacji – 6mln zł kwota kapitału, którą gmina ma nadzieję pozyskać, wyemitować na ten 

rok, tak też jest zapisane w budżecie, są to transze po 1 mln zł, okres karencji jest okresem 

5-letnim, czyli licząc od marża powinna być na poziomie około 3%.   

 Bartosz Jabłoński radny – jeśli gmina chce realizować jakieś projekty na bieżąco to trzeba 

wziąć kredyt. Poinformował również, że mają świadomość tego, że ta decyzja rzutuje nie 

na tą kadencję, ale również na przyszłe, ale robione jest to z pełną świadomością.     

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że zaczynając swoją pierwszą kadencję 

też ma zobowiązania, które są do spłacenia – 2,5 mln zł obligacji i te decyzje też były 

podjęte dużo wcześniej. Wszyscy musimy sobie zdawać z tego sprawę, że bez wkładu 

własnego gmina nie jest w stanie zrealizować żadnej inwestycji i tak na przykładzie, jeżeli 

chodzi o modernizację oczyszczalni ścieków z kanalizacją Grąsy i modernizacja ujęcia 

wody w Dobiegniewie jest złożony wniosek w Urzędzie Marszałkowskim na kwotę 

19.132.000 zł. Koszty kwalifikowane w takim projekcie są na poziomie 9.800.000zł.  

Jeżeli gmina otrzyma to dofinansowanie to będziemy musieli zastanowić się skąd wziąć 

resztę. Nie wykonujemy nigdy planów i nie koncentrujemy się tylko na danym roku. 

Rozkładamy inwestycje możliwie jak najdłużej. Jeszcze na przykładzie wniosku, który jest 

złożony do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, tj. odbudowa świetlicy wiejskiej  

w Ostrowcu, wniosek jest na kwotę 990.000zł a maksymalnie możemy otrzymać 

500.000zł. Jeżeli otrzymamy takie dofinasowanie to też będziemy rozkładać na dwa lata 

żeby móc zrealizować ta inwestycję. W nowej perspektywie, jeżeli chodzi o środki unijne 

to dofinansowanie na poziomie 85% już nie będzie funkcjonowało, maksymalnie będzie 

75%. Dla takiego samorządu jak dobiegniewski to będzie bardzo duży wydatek skąd 

znaleźć te 25% do każdej inwestycji, gdzie musimy zapewnić wydatki bieżące, które są  

w budżecie.         

 Paweł Łysiak radny – poinformował, ze jest „za” projektem uchwały, jeżeli chcemy 

realizować następne inwestycje to jesteśmy zmuszeni do tego, żeby mieć pieniądze 

zapewnione. 
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XVII/121/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.8.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że jeżeli chodzi o monitoring miasta 

składany jest wniosek do konkursu „Bezpieczni razem” do Wojewody Lubuskiego,  

ale niestety w tamtym roku było wsparcie dotyczące przejść dla pieszych. Jeżeli ten 

konkurs ogłoszony będzie w tym roku na monitoring również miasta aplikujemy do 

skutku. 

 Karol Golec Przewodniczący CZG SGO5 – poinformował, że do osób, które złożyły 

deklaracje i nie płacą wysyłane są upomnienia, jak również nakazy – decyzje z Urzędu 

skarbowego. Natomiast, jeżeli chodzi o zrobienie kompostownika na PSZOK-u nad tym 

trzeba się zastanowić czy to ma rację bytu.     

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że w przetargu na odbiór i transport nie 

wskazujemy punktu przeładunkowego dla całego obszaru związku. Jeżeli będzie ten punkt 

przeładunkowy to będzie dotyczył tylko odpadów z Gminy Dobiegniew i firma świadcząca 

usługę musi zapewnić punkt przeładunkowy w kontenery. Następnie zakryty będzie 

plandeką i wywieziony na instalację zagospodarowania i przetwarzania odpadów. 

 

Ad.9.  Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz –serdecznie zaprosiła na Dzień Kobiet, który odbędzie się 

dnia 07 marca br. w Auli Gminnego Zespołu Szkół.  

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XVII 

sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz 

zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


